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“The Regional Humanitarian Coordinator gave a briefing on the rapidly deterio-
rating humanitarian situation resulting from the recent escalation of violence. He said
the local community's ability to support people who have fled their homes had been
largely exhausted. Of the 1.2 million people displaced, more than one million were shel-
tering in 470 schools and other public buildings. The need to find alternative shelter was
urgent, particularly as the new school term was scheduled to start on 16 September
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	رسالة مؤرخة 4 تشرين الأول/أكتوبر 2012 موجهة إلى رئيس مجلس الأمن من الممثل الدائم للجمهورية العربية السورية لدى الأمم المتحدة
	بناء على تعليمات من حكومتي، أتشرف بأن أحيل طي هذه الرسالة (انظر المرفق)، رد حكومة الجمهورية العربية السورية بشأن تقرير الأمين العام عن الأطفال والنزاع المسلح (A/66/782-S/2012/261).
	وأرجو ممتنا تعميم هذه الرسالة ومرفقها باعتبارهما وثيقة من وثائق مجلس الأمن.
	(توقيع) بشار الجعفريالسفيرالممثل الدائم
	مرفق الرسالة المؤرخة 4 تشرين الأول/أكتوبر 2012 الموجهة إلى رئيس مجلس الأمن من الممثل الدائم للجمهورية العربية السورية لدى الأمم المتحدة
	[الأصل: بالعربية]
	“The Regional Humanitarian Coordinator gave a briefing on the rapidly deteriorating humanitarian situation resulting from the recent escalation of violence. He said the local community's ability to support people who have fled their homes had been largely exhausted. Of the 1.2 million people displaced, more than one million were sheltering in 470 schools and other public buildings. The need to find alternative shelter was urgent, particularly as the new school term was scheduled to start on 16 September 2012”.*
	* ترجمة الأمم المتحدة: ”قدم المنسق الإقليمي للشؤون الإنسانية إحاطة حول الوضع الإنساني المتدهور بسرعة نتيجة تصاعد أعمال العنف مؤخرا. وقال إن قدرة المجتمع الدولي على دعم السكان الذين فروا من منازلهم قد نفِذ اكثرها. ويتخذ أكثر من مليون شخص من النازحين البالغ عددهم 1.2 مليون نازح مأوى لهم في 470 مدرسة وغيرها من المباني العامة. والحاجة أضحت ماسة إلى إيجاد مرافق إيواء بديلة، لا سيما وأن الفصل الدراسي الجديد من المقرر أن يبدأ في 16 أيلول/سبتمبر 2012.

